
BENJAMINS 

Aquests nois més petits son, potser, la 
gran esperanza per donar continuítat al 
fútbol del nostre pöble. A vosaltres, mi-
nyons, enhorabonal, per la vostra volun-
tat, per la vostra entrega, pel vostre so-
fr lment, pel gra de sorra que aporteu, 
perqué us mereixeu el millor. 

Els nostres benjamins han finalitzat la 
seva primera temporada de fútbol, que-
dant classiflcats en cinquè Hoc, en un 
grup de vuit equips. Aquí sí que vull ser 
optimista, dones, és l'aprenentatge el que 

costa, son aquests primers partlts on el 
noi es troba estrany, desemparat i sol, 
fent una labor que desconeix totalment, 
amb por, molta por a tot, al ridícul, a I'ad-
versari, a la pilota, a I arbitre, fins i tot 
al company d'equip. I és per això que sóc 
optimista, en veure que el nombre de ju-
gadors benjamins cada any és superior. 

Aquests nois els hem de recolzar, mimar 
i estar al seu costat, viure aquest esport 
amb ells i, sobretot, que la nostra crít ica, 
si hi cap, siguí sempre positiva. 

Josep M.' Ambròs 

Club Natadó 
Santa Eulálía 

En l'Anuari de l'any passat, el Club Na-
tacíó hi va poguer publicar moites coses, 
dones gracies a l'esforç d'alguns deis 
membres de la Junta, així com el del Pre-
sident, va haver-hi força activitat. 

Aquest any no s'ha fet quasi res. Qué 
ha passat? No s'explica massa. Si el pro-
blema que existia l'any anterior era prò-
piament l'econòmic, aquest va quedar 
práctícament arregiat en crear-se el Pa-
tronat Municipal de Cultura i Esports amb 
la subvencíó que va correspondre al Club. 
Però, cosa curiosa va ser que, quan ja te-
níem tots els deutes pagats, el Club va 
anar perdent les ganes de treballar, fins 
i tot els membres de la Junta van deixar 
d'assistir a les reunions que es convoca-
ven per part del President, per tal de pro-
gramar coses i canviar aquelles que sem-
blés convenient. En no respondre a la cri-
da que es felá, dirla que ja ni com a Pre-
sident vaig parlar-ne més. 

Puc dir que actualment sembla que hi 
hagín ganes d'enraigar de nou les activi-
tats, possiblement animata pels cursets 
que a nivell d'escoles s'han fet, organit-

zats pel Club Natació Caldes, el qual va 
enviar una circular a l 'Associació de Pa-
res d'Alumnes convidant —naturalment 
pagant— a participar-hi. Aquests ens van 
comunicar la proposta per si podía ésser 
intéressant i es va arribar a un acord. 

Realment han estât un éxit, en quant a 
la partícipació deis cursetistes i és d'ad-
mirar la gran voluntat i entrega que tots 
els nens hi han posât per poder aprendre 
a nedar. En acabar els cursets, es va fer 
un festival i l'escola de Sta. Eulalia va 
quedar classificada en un deis tres pri-
mers llocs. D'ínformació d'aquest festival 
no s e n pot donar més, ja que encara no 
han arribat les últimes Mistes de résul-
tats. 

Arrel d'aquest curset, s'ha produit com 
una mena de febre per la natació i, aju-
dats ara per nous collaboradors, hem po-
gut organitzar altra vegada uns cursets 
d'estiu i, al mateix temps, es fan intents 
per veure si tornem a participar en els 
Campionats de Catalunya Interclubs. 

V. BARNILS 
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